
UCHWAŁA 

RADY MIEJSKIEJ W LUBAWCE 

z dnia 31 marca 2022 r. 

 NR IV/346/22 

w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej przebudowy ulicy Przyjaciół Żołnierza w Lubawce 

Na podstawie art. 18 ust.2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tekst jednolity 
Dz. U. z 2022 r., poz. 559 ze zmianami), art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku Kodeks 
postępowania administracyjnego oraz § 98 ust. 3 Statutu Gminy Lubawka (Dz. Urz. Województwa 
Dolnośląskiego z 2020 roku poz. 7313 ze zmianami) po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Lubawce, Rada Miejska w Lubawce uchwala, co następuje: 

§ 1. Wniesioną w dniu 20.12.2021r. skargę na przebudowę ulicy Przyjaciół Żołnierza w Lubawce uznaje za 
zasadną. 

§ 2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia skargi stanowi załącznik do uchwały. 

§ 3. O sposobie rozpatrzenia skargi Przewodniczący Rady zawiadomi  skarżącego. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Lubawce 

 
 

Michał Ołdak 
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UZASADNIENIE 

W dniu 20.12.2021 r. do biura Rady Miejskiej w Lubawce wpłynęła skarga od mieszkańców ulicy Przyjaciół 
Żołnierza w Lubawce na działania Burmistrza Miasta Lubawka. Zakres skargi dotyczył: sposobu odprowadzania wody 
na teren nieruchomości, przyległych do drogi przy ul. Przyjaciół Żołnierza, podniesienia poziomu nawierzchni jezdni 
tej drogi oraz likwidacji otwartego dostępu do rowów przydrożnych. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Lubawce przeprowadziła postępowanie wyjaśniające w 
zakresie zarzutów sformułowanych w treści skargi, zapoznała się z dokumentacją dotyczącą poruszonych kwestii, 
dokonała wizji lokalnej na ul. Przyjaciół Żołnierza w obecności mieszkańców, projektanta, przedstawiciela 
wykonawcy, inspektora nadzoru inwestorskiego oraz przedstawicieli inwestora – Gminy Lubawka. 

W ocenie Komisji istnieje potrzeba rozważenia możliwości wykonania liniowych kratek odpływowych, 
umożliwiających swobodny odpływ wody z powierzchni wjazdów na posesje. Komisja stwierdziła, że niniejsze 
odwodnienie liniowe nie zostało uwzględnione we wstępnym projekcie oraz, że na całej długości jezdni nie ma rowów 
odkrytych. Komisja wnosi o analizę możliwości i celowości wykonania ww. kratek odpływowych 
i przedłożenie jej wraz z oszacowanymi kosztami niniejszych robót do Rady Miejskiej w Lubawce. 

W związku z powyższym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała, że zaistniały okoliczności, przez które 
należy uznać skargę za zasadną. 
 

 

 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Lubawce 

  

Michał Ołdak 
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